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Időrendi bontás, megjelenések 

09.16. EHSKB ülés 

09.17. Kémia SzaCs 

09. 21. Választmány 

09.22. Tanulmányi Csoport ülés 

09.23. EHSKB ülés 

09.29. Választmány 

10.05. Választmány 

10.08. Kémia SzaCs 

10.11. EHSKB projektnap 

Ezeken felül természetesen több személyes egyeztetésem volt.  

Az elmúlt egy hónap munkájának kifejtése  

A kezdetek 

Megválasztásom után rögtön igyekeztem elkezdeni a munkát. Ez meglehetősen nehéz volt, 

valójában a mai napig is eléggé az, a tisztség újdonsága miatt – senki nem tudja, hogy mi a 
pontos feladatköre a kommunikációs elnökhelyettesnek. Remélem, sikerül lefekte tnem azon 

alapokat, amin ez a tisztség megállhat és az utódaimnak könnyebb dolga lesz.  

Az informatikus kérésemre hozzáadott az ELTE TTK HÖK facebook oldalának 
szerkesztőihez, illetve kaptam felhasználót az oldalhoz és a hozzám tartozó levelezőlisták 

(ttkhok-kommcsoport és ttkhok-plakatkommando) kezelését is átvettem.  

Elkészítettem egy ütemtervet, ami alapján neki tudtam állni a félévben elvégzendő dolgok 
megvalósításához.  

Ezzel szemben van pár dolog, ami szemet szúrt: 
1) A kommeh@ttkhok.elte.hu cím nem volt fent a képviselő-, tisztségviselő- és mentorlistán. 

2) A kommunikációs elnökhelyettesnek nem volt használható szekrénye egyik irodában sem. 
3) A mai napig nincs eldöntve, hogy milyen jogköre van a kommunikációs e lnökhelyettesnek: 

a kártyát tekintve (amiből még mindig nem kaptam újat, nem tudom, ezt kinek kellene 
intéznie – ez azért is kezd problémás lenni, mivel a Küldöttgyűlésen remélhetőleg 
megválasztják a mentorkoodinátort, akinek a jelenlegit át kellene adnom), illetve a kulcsokat 

tekintve (hogy döntik el, hogy melyik tisztség az, amihez jár saját kulcs, és az elnökhelyettesi 
tisztség miért nem vonzza ezt magával).  

Az a hozzáállás, amivel találkoztam (négy nap elteltével válaszol a kérdéseimre az EB, senki 

nem tud semmit biztosra, „majd megoldjuk”) pedig nem szimpatikus, főleg annak 
tekintetében, hogy megválasztásom hetén olyan kommentárokkal kaptam megkereséseket, 
hogy „ha már úgyis vagy”.  

mailto:kommeh@ttkhok.elte.hu
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Emellett azt sem értem, hogy bár a tisztség nem volt betöltve, jó pár hónapja létezik az 
Alapszabály szerint, és miért nem foglalkozott vele eddig senki, hogy a fentebbi dolgokon ne 
élesben kelljen gondolkozni. 

Kommunikációs csoport 

A csoport tagjait rögtön megválasztásom után elkezdtem bevonni. Sajnos egyelőre még nem 
eléggé aktív, de szerencsére már több ígéretet kaptam, hogy a jövő héttől kezdve jobban rá 
fognak érni segíteni. Az új évvel való ismerkedés után úgy érzem, lesz lehetőségünk 

személyes találkozót is szervezni, ahol megbeszélhetjük az irányokat.  

Plakátolás 

Szeptemberben egy teljesen kaotikus plakáthelyzettel kerültem szembe: júniusi plakátok 
voltak kint, sok közülük pecsét nélkül, egymás hegyén hátán. Azóta egy (eddig) jól működő 

rendszert sikerült kiépíteni, a plakátok rendezetten vannak kint, és folyamatosan fr issülnek. 
Az Északi Haliba érkező új plakátok legkésőbb másfél napos határidővel kikerülnek. 

Egyelőre ennek a munkának nagyobb részét én végeztem, de vannak már segítőim (leginkább 
Illés Albertnek vagyok hálás). A kommcsoport életképessé szervezése után remélhetőleg ez 
még gördülékenyebben fog menni, és főleg önállósodva.  

Tisztségviselői ülések, csapatépítések 

Az első Választmányon, amelyen részt vettem, felmerült az igény, hogy az első ülést és 
csapatépítést kössük össze. Ezután elkezdődött az időpont szavaztatása. Sajnos azonban egyik 
időpont sem volt megfelelő elegendő számú embernek, ezért a héten új koncepcióval álltunk 

elő (egyik hétfőn tisztségviselői ülés, illetve kedden pedig csapatépítés). Az új alkalmak 
szavaztatása már elkezdődött.  

Tisztségviselői bevonók 

Az első bevonó alkalomra a következő szekciók jelentkeztek: Tétékás Nyúz, Hallgatói 

Alapítvány, Tanulmányi ügyek. Még egy tisztségviselő jelentkezését várom, ha egy héten 
belül nem történik ez meg, akkor a többiekkel elkezdjük megszervezni az alkalmat. 

Elindított programok 

A mentorokon keresztül elkezdtem a középsuli program megvalósítását. Ez a program 

elképzelésemben arról szól, hogy lelkes hallgatók visszamennek a régi iskolájukba, előadást 
tartani a szakukról, a TTK-ról és a TTK HÖK-ről. A szakterület-specifikus rész kidolgozására 
megkértem a szakterületi koordinátorokat. Őket ezen kívül arra is megkértem, hogy szedjék 

össze az Intézetükhöz (illetve Centrumukhoz) kapcsolódó programokat (ismeretterjesztő 
előadások, stb.), hogy ezek meglegyenek egy helyen a könnyebb promózás érdekében.  
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EHSKB 

Ilyen tekintetben azonnal a mélyvízbe lettem dobva, hiszen a Bizottság ülésére már 
megválasztásom másnapján sor került. Azóta még két ülésen vagyunk túl. Az eddig 
tárgyaltak: 

- a félév menetrendje,  
- gólyabálok plakátjainak helyzete (mi legyen a közös elem?),  

- Érdeket képvisel, értéket képvisel rovat indítása (ez jövő héttől várható, az eredeti tervekkel 
ellentétben nem a facebookon, hanem az EHÖK honlapján),  
- Brand kérdőív megszerkesztése, hirdetése,  

- projektnap: ez most vasárnap, 11-én lesz, és az angol nyelvű EHÖK honlappal fogunk 
foglalkozni. 

Azon túl, hogy az ülések hasznosak a tervezett dolgok megvalósítása miatt, az 

információcsere és kapcsolatépítés tekintetében is abszolút pozitív élmény.  

Online jelenlét 

Facebook 

A facebookon az elmúlt hónapban 41 új lájkolónk volt, 14 bejegyzést tettem közzé, ezek 
átlagosan 513 elérést produkáltak.  

Az, hogy hány embert érünk el, folyamatosan változó érték, ahogy az is, hogy hányan néznek 

rá magára az oldalunkra. Az viszont örömmel tölt el, hogy sikerül folyamatosan a korábbi 
értékek fölött maradnunk: míg szeptember 16-án csak 40 embert értünk el, október 9-én már 

418 volt ez a szám, miközben volt egy szeptember 29- i csúcs 5784 fővel. Az oldal látogatói a 
korábbi 1-2-höz képest szinte mindig 20 fölött vannak, ennek a maximuma október 7-én volt 
33 látogatóval. Bizakodó vagyok, hogy ezek a számok csak nőni fognak.  

Honlap 

A honlapon öt hírt jelentettem meg, átlagosan 69-en olvasták őket. Általában kérésre írtam ki 
ezeket a híreket, mivel véleményem szerint ott csak a fontosabb dolgoknak van helye.  

Összesített gólyatábori kérdőív 

A kérdőív elindítása kb. két hetet csúszott, mivel a Geo-Bio gólyatábor kérdései nem érkeztek 

meg. Miután végül megkaptuk tőlük őket, kiderült, hogy egy lezárt dokumentum az, amit nem 
tudtunk megnézni. Így végül úgy döntöttünk, hogy a Geo-Bio gólyatábor kérdéseit én találjam 
ki, és végül el is indítottuk a kérdőívet. A jelenlegi kitöltési arány: 

- Fizika Gólyatábor 21,  
- Geo-Bio Gólyatábor 115, 

- GyógyMatek Gólyatábor 13,  
- Kémia Gólyatábor 16,  
- Tanári Napok 7.  

Szeretném kérni a szakterületi koordinátorokat, hogy buzdítsák a gólyákat a kitöltésre!  
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Egyéb megkeresések 

Bár mindenféle kérést teljesítek, ha úgy érzem, feladatom, két dolgot emelnék ki közülük: 
Lukács Károly kérésére a Kari Tanácson jegyzetelt információkból írtam egy cikket a Tétékás 
Nyúzba, illetve felhívtam a mentorok figyelmét arra, hogy hirdessék a gólyatáncot az 

elsőévesek között.  

Elmaradások  

A Doktorandusz Önkormányzatot még nem kerestem meg, hiszen a választások jelenleg 
zajlanak náluk. Amint kiderül a választás eredménye, írok nekik az előadások kapcsán. 

Emellett a Nyúz cikkek HÖK-ös oldalainak beosztását még nem sikerült megfelelően 
megbeszélnem Ákossal. Az elmúlt hónapban úgy történt ennek szervezése, hogy hiány esetén 

megkeresett, én pedig ráírtam a megfelelő emberekre, megkérve őket, hogy írjanak cikket. A 
harmadik elmaradásom, hogy Fetter Dávid megkért: frissítsem a honlapon lévő 
organogramot, hiszen az jelentősen elavult már. 

Ezen elmaradásaimat is igyekszem minél hamarabb pótolni.  

Mentorkoordinátor utódképzés 

A három jelölt mindegyikével beszélgettem, többször is, élőben és interneten egyaránt. 
Átadtam nekik minden olyan tudást és hasznos tanácsot, ami jelenleg valódi segítséget 

nyújthat nekik, illetve megválaszoltam a kérdéseiket. Véleményem szerint mindhárman sokat 
tanultak, remélem, hogy a legalkalmasabbat sikerül közülük kiválasztani.  

Záró gondolatok 

Rengeteg feladat vár még elvégzésre, sok szálon indult be a munka. Igyekszem ezeket kézben 
tartani, és még hatékonyabb lenni. Ebben viszont szeretném kérni a tisztségviselő- és 

képviselőtársak segítségét.  

Mivel a Küldöttgyűlésről hivatalos elfoglaltság miatt kb. egy órát késni fogok, ha bármi 
kérdésed van, írj nyugodtan! 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm.  

Török Mátyás 
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ELTE TTK HÖK 

kommeh@ttkhok.elte.hu 


